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Punt de vista
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En un article d'opinió el senyor Miquel Fañanàs expressava la seva preocupació per l'estat de les
infraestructures elèctriques i reclamava que les obres de construcció de la famosa MAT es fessin
amb la màxima immediatesa i celeritat. Tanmateix, és evident que el senyor Fañanàs obviava
aspectes cabdals i que la informació que donava era parcial i fins i tot manipulada. Que la xarxa de
distribució de les comarques gironines és precària i insuficient és una realitat, però que això se
solucioni amb una injecció milionària de volts és com a mínim qüestionable. La producció, transport
i distribució d'energia elèctrica està actualment en mans de monopolis privats i el tractament que les
grans empreses fan d'un recurs necessari com l'electricitat és purament comercial, en termes de
benefici. Des del meu punt de vista el que necessitem és un canvi de model energètic, apostar per la
descentralització, per l'estalvi, la gestió de la demanda i la modernització de la xarxa de distribució,
actualment en mans de les grans companyies, que han passat literalment de mantenir-les i
modernitzar-les.

La MAT no solucionarà res, al contrari, destruirà (ja ha destruït) paisatge, territori, patrimoni... i
hipotecarà el futur de moltes persones. Això sí, les grans companyies faran l'agost mentre que els
usuaris continuarem putejats com sempre. I mentrestant, intel·lectuals afins al règim i polítics
maldestres i panxacontents van fent la viu-viu.
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